
PROTOKOLL
zA03-tt-02

Protokoll frrt vid stl,relsemöte ffir Haga-Brunn§viken§ vänner 16110-03

Närvarande: Lars §undström, Peter Sehantz, Hugo Grimlun{ Jan §eger, Marianne Lundberg,

Eva tampel Ella Öström

§1) Lars hälsade alla välkomna och frrklarade mötet öppnat.

§2) Dagordningen faststäldes.

L §3) Mötesprotokoilet från 2414 gicks igenom och lades sedan till hardlingarna.

t
§4) Planiirenden, remisser, rapporter:
Peter berättade att Christian Laine har skickat in fiireningens remissvar angående

Kattumpstullen (Rsslagstullsklippa-n och de frireslagna studer,rtliiger,rheterna) till Stockholms
SBK.

Pctor meddolade sekså att han har inkonrmit nred fircningsns rclni§§var angåcnde

Ulriksdalsftiltet till Solna stad.

Peter redogiorde vidare ftir de senaste turerna kring byggnationen vid Norra Fnisunda. JM
har beslutat att inte bygga kontor vid EztlJåirva krog utan endast bostäder sanrt en bullervall
och plank. Christian bevakar åirendet vidare och kommer att yttra sig över JM:s beslut till
miljönämnden.

Lars berättade aff Djurgården/Lilla Yåirtans vänfiirening skickat oss sin protest mot
byggnation vid Husarviken fiir kåinnedorn I fiirslaget har låinsstpelsen fiirtydligat sin syn på

NSP:s griinser vilket vänftireningen vänder sig emot.

§5) Ekonomisk rapport:
Eva redogjorde ffir de senaste siffiorna. Alla fakfuror åtr betalda.

Beslötg att vi måste reda ut vad som gäller fiir Arnfinn Röstes donationsfond på 50 fi0fi lff.
Eva kontaktar Bengt Edlund fiir inforrnation

§6) Pro gramverksamheten, uppftiljning av Hagadagen:

Ella redogjorde frr de programpunkter fiireningen haft under hösten.

Hagadagen utvåirderades. L?irdomar infiir nåista år:

- biittre och tidigare DN-annonsering
- tidig avstämning med Hans Waldenström
- tidig kontal<t med Martin Stugart vad gäller eventuell medverkan

Vi b<ir också kontakta Haga Forum och höra om de kan ha öppet nästa år.

§7) Informationsverksamheten: Hagabladet, broschyrea:
Oklafi när nästa Hagablad kommer ut.Nästa stl, elsemöte bör hållas i direkt anslutning till
tryckningsdagen.

Vi måste trycka fler broschyrer. Beslöts att Torbjörn kollar med tryckeriet i Orebro vad
gäller nytryck och kostnad.
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§8) Öwiga &ågor:
Peter nämnde att Ulf Stare kommer ut med en boken "Den gröna staden" 2004"

Beslöts att Peter ordnar en stor och vacker bukett till Greger Carpelan på hans 80-årsdag'

§9) Nästamöte:
Beslöts att Marianne kollar med Sverker nlir det rdsta numrot av Hagabladet trycks ffir att

synkonisora detta rned styrelmmötet" keliminä?t datum ffir nEista möte fastställdes tilllTfffi
på IH.

§10) Mötet avslutades.

Vid protokollet

U/{*"oze
t Mariaone Lurlclkrg

justeras

\
Lars Sundström

§.*/t'tt

L

(_

L


